
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 27 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Inwazja Rosji na Ukrainę spowodowała wielką falę uchodźców z zaatakowanego kraju, z których 

najwięcej trafiło do Polski. Polskie społeczeństwo obywatelskie, władze państwowe i samorządowe podjęły 

wielki wysiłek pomocy uchodźcom i zapewnienia im jak najlepszych warunków życia w naszym kraju. 

Pomoc ta jest realizowana w ramach budżetu naszego państwa oraz przy wielkiej ofiarności Polaków. 

Wyjątkowym jej przejawem było przyjęcie setek tysięcy uchodźców do własnych mieszkań i zapewnienie im 

wsparcia. 

Niemniej jednak wobec rosnących kosztów życia coraz częściej jestem pytany na spotkaniach w moim 

okręgu wyborczym o to, jakiej pomocy materialnej udzielają nam kraje europejskie, struktury Unii 

Europejskiej oraz USA. 

Mając powyższe na uwadze, proszę o udzielenie informacji na poniższe pytania. 

1. Kiedy zostały skierowane stosowne wnioski do tych podmiotów o pomoc materialną dla naszego kraju 

na realizację wsparcia dla uchodźców? 

2. Jaka była odpowiedź na te wnioski? 

3. Jakie kwoty pomocy dotąd uzyskaliśmy? 
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